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PROTOKOŁ NR 4l 2021 z zebranaa

Zarządu Osiedla ,,Centrum" z dnia 10 listopada

W dniu 10 listopada 2021 roku odbyło się

,,CENTRUM" ( obecnych 5 osob) ,

1. Przewodnicząca przywitała wszystkich obecnych i od razu przeszła do tematów spotkania.

2. Pienłszym tematem była organizacja Mikołajek dla ,,naszych" dzieci, Jednogłośnie

stwierdziliśmy, ze dzieci są spragnione jak rowniez ich rodzice spotkania ze świętym

Mikołajem. Organizujemy go 12 grudnia br. o godz. 1 5,00 w Dworku Eureka. Będzie słodki

poczęstunek, ilosc miejsc jest ograniczona, w imprezce weźmie udział 130 dzieci,

Przewodnicząca ogłosiła na fb,poinformowała Panie dyrektor w szkołach i w przedszkolach

prosząc aby wysłały tę informacje rodzicom. Pozytywka, Fabryka Dobrych Pomysłow

będzie bawiła dzieci zanim pzyjedzie święty Mikołaj. Każde dziecko otrzymazrąk

świętego Mikołaja paczkę, Będzie pięknie jak w bajce, wesoło, po prostu wspaniale.

3. Drugim tematem było omawiane spotkanie świąteczno noworoczne dla seniorow, osob

chorych i samotnych, które mamy w planie, niestety w tym roku nie odbędzie się z uwagi na

ponowny wzrost zachorowań na Covid 19., jednogłosnie podjęliśmy taką decyzję.

W związku z powyzszym, jednogłośnie podjęliśmy uchwałę o przesunięciu środkow z tego

zadania w następujący sposob:

- na Mikołajki kwotę 3.204,aazł. na zakup książek

- na Mikołajki kwotę 296,00zł. na zakup słodyczy i napojow

- dla SPnrS kwotę 1.500,00zł., na monitoring

- dla SFnrS kwotę 5.000,00zł. na malowanie holu

- dla oddziałów przedszkolnych w SPnr8, kwotę 10.000,00zł., na plac zabaw

4. Kolejnym tematem były złożone wnioski pżez mieszkańcow naszego Osiedla, na Ogolnym

zebraniu. Wychodząc naprzeciw mieszkańcom rozpatrzyliśmy je pozytywnie, z tym ze

bardziej szczegółowo, chodzi o przyznanie kwot na dane zadanie pochylimy się niebawem,

po nowym roku. Materiały, usługi bardzo zdrożały i w tym roku nie mozemy się precyzyjnie,

finansowo odnieśc do tych zadan, ponieważ są one w planie na pzyszły rok.
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5. Na zakończenie spotkania, przewodnicząca poinformowała nas, że pilotuje temat.

odbetonowania drzew przy ul. Słowackiego, Niepodległości i Targowej.

Przewodnicząca podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła obrady.
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( sekretarz - Marek Przesor)

Załączniki,.

- uchwała

- prośby o przesunięcie kwot

Otzymują:

a) lx Biuro Rady Miejskiej

b) 1x ala

( pzewodnicząca )
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